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ZÁPIS 

z 10. zasadnutia Akademického senátu FEIT UNIZA vo funkčnom období 2023-2027, 

ktoré sa uskutočnilo 05.05.2025 od 13:00 hod. v BD121. 

 

 
 
Účasť podľa prezenčnej listiny: prítomní senátori: 16  

ospravedlnení senátori: 4 
hostia: prof. Ing. Michal Frivaldský, PhD., doc. Ing. Mariana Beňová, 
PhD., prof. Ing. Peter Brída, PhD., doc. Ing. Marek Roch, PhD., Ing. 
Katarína Jurošková 

 

 

Program: 

1. Otvorenie, schválenie programu. 

2. Schvaľovanie Výročnej správy o činnosti FEIT UNIZA za rok 2024. 

3. Schvaľovanie Výročnej správy o hospodárení FEIT UNIZA za rok 2024. 

4. Schvaľovanie Návrhu rozpisu dotácií FEIT UNIZA pre rok 2025. 

5. Schvaľovanie Metodického usmernenia č. 1/2025 dekana FEIT UNIZA. 

6. Schvaľovanie Dodatku č. 2 k Organizačnému poriadku FEIT UNIZA. 

7. Návrh Výročnej správy o činnosti Akademického senátu FEIT UNIZA za rok 2024. 

8. Rôzne. 

 
 
 
1. Otvorenie, schválenie programu. 
Predseda AS FEIT prof. Ing. Ladislav Janoušek, PhD. otvoril 10. zasadnutie akademického senátu FEIT, 
privítal senátorov a členov vedenia fakulty.  
Predseda AS FEIT prof. Ing. Ladislav Janoušek, PhD. konštatoval, že na zasadnutí je prítomných 15 
členov AS FEIT, čo je nadpolovičná väčšina všetkých členov a zasadnutie je uznášaniaschopné. 
Prítomným prečítal navrhovaný program zasadnutia a vyzval senátorov na predloženie pripomienok 
a doplnení. Predseda AS FEIT následne prečítal návrh uznesenia k tomuto bodu a požiadal 
zúčastnených členov AS FEIT o aklamačné hlasovanie. 
 
Výsledok hlasovania: 

 ZA PROTI ZDRŽAL SA 

Hlasovanie za program zasadnutia 15 0 0 

 
Uznesenie 2025/10/01: AS FEIT UNIZA, v zmysle článku 7 bod (18) Rokovacieho poriadku AS FEIT 
UNIZA, aklamačným hlasovaním schválil predložený program zasadnutia. 
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2. Schvaľovanie Výročnej správy o činnosti FEIT UNIZA za rok 2024. 
 
Predseda AS FEIT prof. Ing. Ladislav Janoušek, PhD. na úvod informoval, že v zmysle § 8 odstavec 10, 
písmeno i) Štatútu FEIT, AS FEIT schvaľuje výročnú správu o činnosti fakulty predloženú dekanom. 
Následne poprosil pána dekana ako predkladateľa materiálu o úvodné slovo. 
 
V úvode 2. bodu programu prišiel na rokovanie pán prof. Ing. Peter Braciník, PhD. Zasadnutie 
pokračovalo s účasťou 16 členov AS FEIT. 
 
Pán dekan prof. Ing. Michal Frivaldský, PhD. informoval o aktivitách FEIT, ktoré sa uskutočnili 
v priebehu roka 2024. Zvlášť sa venoval študentskej organizácii FEIT Group, akcii Kvapka krvi, 
marketingovým aktivitám spojených so strednými školami a súťažiam pre študentov. Podotkol, že sa 
zvyšuje kvalita prijatých študentov na FEIT, pričom v aktuálne prebiehajúcom prijímacom konaní viac 
ako polovica uchádzačov spĺňa podmienky prijatia bez prijímacích skúšok. Ďalej informoval o 
publikačnej a vedeckovýskumnej činnosti. Spomenul projekty APRIORI, ESA, TEF HEALTH, OPTIMAL, 
TADAM a niektoré významné ocenenia a udalosti. Predstavil vízie fakulty do budúcna, napr. zmeny 
podmienok prijímacieho konania, reflektovanie požiadaviek praxe, motiváciu pracovného nasadenia, 
vytvorenie Student Innovation Hub a vytvorenie multidisciplinárneho reprezentačného tímu FEIT. 
V závere informoval o rekonštrukcii priestorov dekanátu a montáži klimatizačných jednotiek na 
fakulte. 
 
Predseda AS FEIT prof. Ing. Ladislav Janoušek, PhD. otvoril diskusiu: 
Pán doc. Ing. Daniel Káčik, PhD. podotkol, že vo výročnej správe v časti „Akademickí funkcionári 
fakulty“ nie je uvedená osoba poverená oblasťou medzinárodných mobilít a zahraničnou 
spoluprácou. Ďalej položil otázku, čo presne znamená, že na FEIT bola naplnená stratégia tímov. Pán 
dekan odpovedal, že formulácia nie je presná a stratégia tímov na FEIT je priebežne napĺňaná, teda je 
v procese. Do diskusie sa zapojil pán prodekan prof. Ing. Peter Brída, PhD., ktorý vysvetlil, že fakultné 
tímy na podporu vedeckých pracovníkov boli realizované. 
 
Po ukončení diskusie predseda AS FEIT prof. Ing. Ladislav Janoušek, PhD. prečítal návrh uznesenia 
k tomuto bodu a požiadal zúčastnených členov AS FEIT o aklamačné hlasovanie. 
 
Výsledok hlasovania: 

 ZA PROTI ZDRŽAL SA 

Schválenie Výročnej správy o činnosti FEIT UNIZA za rok 
2024 

16 0 0 

 
Uznesenie 2025/10/02: AS FEIT UNIZA, v zmysle § 8 odstavec (10) písmeno i) Štatútu FEIT UNIZA, 

aklamačným hlasovaním schválil Výročnú správu o činnosti Fakulty elektrotechniky a informačných 

technológií Žilinskej univerzity v Žiline za rok 2024. 

 

 
3. Schvaľovanie Výročnej správy o hospodárení FEIT UNIZA za rok 2024. 
 
Predseda AS FEIT prof. Ing. Ladislav Janoušek, PhD. na úvod informoval, že v zmysle § 8 odstavec 10, 
písmeno i) Štatútu FEIT, AS FEIT schvaľuje výročnú správu o hospodárení fakulty predloženú 
dekanom. Následne poprosil pána dekana ako predkladateľa materiálu o úvodné slovo.  
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Dekan, prof. Ing. Michal Frivaldský, PhD.  informoval, že výročná správa  o hospodárení fakulty bola 
predložená na KD a predal slovo pani tajomníčke Ing. Kataríne Juroškovej. 
Tajomníčka, Ing. Katarína Jurošková na úvod informovala, že rozpočet FEIT je prebytkový. Rozpočet 
tvoria 3 hlavné zložky: Hlavná činnosť dotačná, Hlavná činnosť nedotačná a Podnikateľská činnosť. 
Novinkou je, že do hlavnej činnosti dotačnej sa začali započítavať aj výkonnostné zmluvy. Pani 
tajomníčka ďalej informovala: 
- Nadchádzajúca valorizácia miezd v septembri 2025 a v januári 2026. Zatiaľ nie je jasné, či budú 

z MŠVVaM SR pridelené finančné prostriedky na septembrovú valorizáciu aj v roku 2026.  
- Pán rektor našiel iné zdroje na sanovanie časti mzdových prostriedkov FHV v roku 2024  a suma 

50 000 €, ktorá bola pôvodne alokovaná na tento účel, prešla do roku 2025. Na konci roku 2024 
sa na KD dohodlo, že predmetná suma bude rozdelená na odmeny pre administratívnych 
a technických pracovníkov na fakulte. 

- Vyčlenené finančné prostriedky na krytie 4% odmien. 
- Projekty v roku 2024 sú v približne rovnakom finančnom objeme ako v roku 2023. 
- Zahraničné granty finančne podporené sumou 184 000 €. 
- Hlavnú činnosť nedotačnú tvoria príjmy z prijímacieho konania  a odčlenená réžia z projektov. 
- Úprava interiéru dekanátu stála 100 000 € vrátane DPH a bola financovaná zo zostatkov z KMAE. 

Dodanie a montáž klímy na celú fakultu je v sume 220 000 € vrátane DPH, pričom financovanie je 
rozdelené v pomere 50% fakulta a 50 % katedry. 

 
Predseda AS FEIT prof. Ing. Ladislav Janoušek, PhD. informoval, že 26.4.2025 zasadala Hospodárska 
komisia a následne poprosil predsedu HK prof. Ing. Dušana Pudiša, PhD. o prednesenie záverov 
z rokovania. Pán prof. Ing. Dušan Pudiš, PhD. informoval, že Hospodárska komisia rokovala o 2 
bodoch. Rokovania sa zúčastnilo 5 členov komisie, pán dekan a pani tajomníčka. Nevznikli zásadné 
pripomienky k materiálom. Zápis bol predložený predsedovi AS FEIT. 
Predseda AS FEIT prof. Ing. Ladislav Janoušek, PhD. upozornil, že na rokovanie AS FEIT boli 
predložené materiály po zapracovaní pripomienok predmetných komisií. 
 
Predseda AS FEIT prof. Ing. Ladislav Janoušek, PhD. otvoril diskusiu. Do diskusie sa nikto nezapojil. 
Predseda AS FEIT prof. Ing. Ladislav Janoušek, PhD. prečítal návrh uznesenia k tomuto bodu 
a požiadal zúčastnených členov AS FEIT o aklamačné hlasovanie. 
 
Výsledok hlasovania: 

 ZA PROTI ZDRŽAL SA 

Schválenie Výročnej správy o hospodárení FEIT UNIZA za 

rok 2024. 
16 0 0 

 
Uznesenie 2025/10/03: AS FEIT UNIZA, v zmysle § 8 odstavec (10) písmeno i) Štatútu FEIT UNIZA, 

aklamačným hlasovaním schválil Výročnú správu o hospodárení Fakulty elektrotechniky a 

informačných technológií Žilinskej univerzity v Žiline za rok 2024. 

 

 

4. Schvaľovanie Návrhu rozpisu dotácií FEIT UNIZA pre rok 2025. 
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Predseda AS FEIT prof. Ing. Ladislav Janoušek, PhD. v úvode informoval, že v zmysle § 8 odstavec 10, 
písmeno g) Štatútu FEIT, AS FEIT schvaľuje návrh rozpočtu fakulty, ktorý predkladá dekan. Následne 
poprosil pána dekana ako predkladateľa materiálu o úvodné slovo.  
Dekan FEIT, prof. Ing. Michal Frivaldský, PhD. informoval, že návrh bol prerokovaný na Kolégiu 
dekana a všetci členovia KD odporučili predložiť návrh rozpisu dotácií na kalendárny rok 2025 na 
schválenie AS FEIT.  Ďalej predal slovo pani tajomníčke, Ing. Kataríne Juroškovej. 
Tajomníčka, Ing. Katarína Jurošková informovala, že návrh rozpisu dotácií je predložený v súlade so 
schválenou  Metodikou rozpisu dotácie zo štátneho rozpočtu na programoch 07711 a 07712. Rozpis 
dotácií je v porovnaní s minulým rokom vyšší o 124 0000 €, bez valorizácie. Ďalej informovala o 
kontrole plnenia ukazovateľov, financovaní štipendií doktorandov a o odmenách za publikačné 
a pedagogické výstupy. 
 
Predseda AS FEIT prof. Ing. Ladislav Janoušek, PhD. poprosil predsedu Hospodárskej komisie, prof. 
Ing. Dušana Pudiša, PhD. o prednesenie záverov z rokovania. Predseda HK,  prof. Ing. Dušan Pudiš, 
PhD. informoval, že Hospodárska komisia na rokovaní riešila dôvod navýšenia štipendií a z úrovne 
vedenia boli všetky otázky vysvetlené. 
 
Predseda AS FEIT prof. Ing. Ladislav Janoušek, PhD. otvoril diskusiu. 
Pán doc. Ing. Daniel Káčik, PhD. sa opýtal na zaradenie pracoviska Servisné centrum a na určenie 
výšky odvodov zo mzdových prostriedkov. Ing. Katarína Jurošková vysvetlila, že Servisné centrum je 
podľa aktuálneho Organizačného poriadku začlenené pod  pracovisko Dekanát a spadá priamo pod 
tajomníka fakulty. Z tohto dôvodu nie sú v celofakultných potrebách uvedené explicitne mzdové 
náklady na Servisné centrum. Tieto sú napočítané v riadku „Dekanát-mzdy“. Výška odvodov k 
mzdovým prostriedkom sa napočítala vo výške 38 %.  36,2 % - výška zákonných odvodov, 1,8 %  - 
doplnkové dôchodkové poistenie plus  sociálny fond. 
Pán prof. Ing. Róbert Hudec, PhD. položil otázku kde sú uverejnené dokumenty, ktoré sú schválené 
Akademickým senátom FEIT. Dekan prof. Ing. Michal Frivaldský, PhD. odpovedal, že interné 
dokumenty sú predkladané vedúcim katedier. Vedenie FEIT zabezpečí sprístupnenie dokumentov. 
Pán prof. Ing. Peter Počta, PhD. sa pýtal na efektivitu doktorandského štúdia. Dekan vysvetlil, že pri 
hodnotení efektivity spadá do úvahy veľa aktivít s rôznymi váhami a na hodnotení sa pracuje. 
Pán doc. Ing. Pavol Makyš, PhD. sa opýtal na nový formát ŠVOS. Dekan informoval, že 
v predchádzajúcom období bolo potrebné pre ŠVOS vypracovať 15 stranový dokument. V novom 
formáte sa predkladá v 1. kole abstrakt, v 2. kole krátka videoprezentácia a  3. kolo súťaže je formou 
posteru. Nový formát dáva zmysel a študenti si to pochvaľujú. Doc. Ing. Pavol Makyš, PhD. dal návrh 
posielať víťazov ŠVOS na ďalšie súťaže vyššej úrovne. 
 
Po ukončení diskusie predseda AS FEIT prof. Ing. Ladislav Janoušek, PhD. prečítal návrh uznesenia 
k tomuto bodu a požiadal zúčastnených členov AS FEIT o aklamačné hlasovanie. 
 
Výsledok hlasovania: 

 ZA PROTI ZDRŽAL SA 

Schválenie Návrhu rozpisu dotácií FEIT UNIZA pre rok 
2025. 

16 0 0 

 
Uznesenie 2025/10/04: AS FEIT UNIZA, v zmysle § 8 odstavec (10) písmeno g) Štatútu FEIT UNIZA, 

aklamačným hlasovaním schválil Návrh rozpisu dotácií Fakulty elektrotechniky a informačných 

technológií Žilinskej univerzity v Žiline pre rok 2025. 
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5. Schvaľovanie Metodického usmernenia č. 1/2025 dekana FEIT UNIZA. 
 

Predseda AS FEIT prof. Ing. Ladislav Janoušek, PhD. na úvod informoval, že v zmysle § 8 odstavec 10, 
písmeno n) Štatútu FEIT, AS FEIT plní ďalšie úlohy určené vnútornými predpismi univerzity alebo 
fakulty. Ďalej informoval, že 16.4.2025 zasadla Pedagogická komisia, ktorá preložila viacero 
pripomienok a odporúčaní. Finálne znenie predkladaného Metodického usmernenia je vrátane 
zapracovaných pripomienok. Následne poprosil dekana ako predkladateľa materiálu o úvodné slovo. 
Dekan FEIT, prof. Ing. Michal Frivaldský, PhD. v úvode informoval, že usmernenie je predkladané 
z dôvodu zamedzenia vzniku konfliktných situácií a odovzdal slovo pani prodekanke doc. Ing. Mariane 
Beňovej, PhD. 
Prodekanka pre vzdelávanie doc. Ing. Mariana Beňová, PhD. informovala, že sa jedná o upgrade 
metodického usmernenia z roku 2023. V usmernení je zjednodušené vyjadrenie procesu pre ľahšiu 
zrozumiteľnosť. Proces a hodnotenie štátnych skúšok má jednoznačnú textáciu s presnou váhou a 
bodovaním jednotlivých činností, ktoré vzniklo ako reflexia na opakované odvolávanie sa 
neúspešného študenta na nejednoznačné vysvetlenia v predošlom metodickom usmernení. Konečné 
hodnotenie dáva hodnotiaca komisia.  
Predseda AS FEIT prof. Ing. Ladislav Janoušek, PhD. požiadal predsedu Pedagogickej komisie, prof. 
Ing. Petra Braciníka, PhD. o prednesenie záverov rokovania PK. Prof. Ing. Peter Braciník, PhD. 
informoval, že komisia viedla rozsiahlu diskusiu, ktorej výsledkom boli viaceré pripomienky. Všetky 
predložené pripomienky komisie boli akceptované a zapracované.  
Predseda AS FEIT prof. Ing. Ladislav Janoušek, PhD. otvoril diskusiu. Do diskusie sa nikto nezapojil. 
Predseda AS FEIT prof. Ing. Ladislav Janoušek, PhD. prečítal návrh uznesenia k tomuto bodu 
a požiadal zúčastnených členov AS FEIT o aklamačné hlasovanie. 
 
Výsledok hlasovania: 

 ZA PROTI ZDRŽAL SA 

Schválenie Metodického usmernenia č. 1/2025 dekana 
FEIT UNIZA. 

16 0 0 

 
Uznesenie 2025/10/05: AS FEIT UNIZA, v zmysle § 8 odstavec (10) písmeno n) Štatútu FEIT UNIZA, 

aklamačným hlasovaním schválil Metodické usmernenie č. 1/2025 dekana Fakulty elektrotechniky a 

informačných technológií Žilinskej univerzity v Žiline. 

 
 
6. Schvaľovanie Dodatku č. 2 k Organizačnému poriadku FEIT UNIZA. 
 
V úvode 6. bodu programu rokovania sa pán prof. Ing. Dušan Pudiš, PhD ospravedlnil a odišiel 
z rokovania. Zasadnutie ďalej pokračovalo s účasťou 15 členov AS FEIT. 
 
Predseda AS FEIT prof. Ing. Ladislav Janoušek, PhD. informoval, že v zmysle § 8 odstavec 10, písmeno 
a) Štatútu FEIT, AS FEIT na návrh dekana schvaľuje štatút fakulty a organizačný poriadok fakulty. 
Následne poprosil dekana ako predkladateľa materiálu o úvodné slovo. 
 
Dekan FEIT, prof. Ing. Michal Frivaldský, PhD. delegoval slovo na vedúceho katedry, ktorého sa 
organizačné zmeny týkajú. 
Vedúci KRIS, prof. Ing. Aleš Janota, PhD. informoval, že z katedry odišli ľudia, po ktorých ostali 
neobsadené pozície, ktoré žiada zrušiť. Z funkčného miesta profesora odchádza prof. Ing. Karol 
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Rástočný, PhD., ktorý odchádza do dôchodku a na funkčné miesto profesora príde doc. Ing. Rastislav 
Pirník, PhD., ktorý čaká na vymenovanie u prezidenta. 
Dekan, prof. Ing. Michal Frivaldský, PhD. informoval o vytvorení nového miesta pre referenta pre 
informačné systémy na úrovni Dekanátu. Referent pre informačné systémy bude spadať pod 
prodekana pre informačné systémy, doc. Ing. Mareka Rocha, PhD. Zamestnanec bude zdieľaný na 2 
pracoviskách, na Dekanáte a na Katedre fyziky.  
Ďalej informoval o organizačných zmenách na KME, ktoré sa týkajú preorganizovania a premenovania 
3 oddelení. Dvaja zamestnanci budú preobsadení. Pri presune 1 zamestnanca sa zruší 1 miesto 
výskumného pracovníka a vznikne 1 miesto odborného asistenta a pri presune druhého zamestnanca 
sa zruší 1 miesto docenta a vytvorí sa 1 miesto profesora. Doc. Ing. Daniel Korenčiak, PhD. čaká na 
vymenovanie prezidentom. 
Predseda AS FEIT prof. Ing. Ladislav Janoušek, PhD. upozornil, že všetky zmeny v Organizačnom 
poriadku boli prediskutované s pani doc. JUDr. Ing. Alenou Novák Sedláčkovou, PhD. Následne otvoril 
diskusiu. 
 
V diskusii vystúpil doc. Ing. Pavol Makyš, PhD. s otázkou, či bude možné priamo kontaktovať 
referenta pre informačné systémy s požiadavkami. Prodekan doc. Ing. Marek Roch, PhD. odpovedal, 
že postupy sa nastavia. 
 
Po ukončení diskusie predseda AS FEIT prof. Ing. Ladislav Janoušek, PhD. prečítal návrh uznesenia 
k tomuto bodu a požiadal zúčastnených členov AS FEIT o aklamačné hlasovanie. 
 
Výsledok hlasovania: 

 ZA PROTI ZDRŽAL SA 

Schválenie Dodatku č. 2 k Organizačnému poriadku FEIT 
UNIZA. 

15 0 0 

 
Uznesenie 2025/10/06: AS FEIT UNIZA, v zmysle § 8 odstavec (10) písmeno a) Štatútu FEIT UNIZA, 
aklamačným hlasovaním schválil Dodatok č. 2 k Organizačnému poriadku Fakulty elektrotechniky a 
informačných technológií Žilinskej univerzity v Žiline s účinnosťou od 01.09.2025. 
 
V závere 6. bodu rokovania sa členovia vedenia fakulty, prof. Ing. Michal Frivaldský, PhD., prof. Ing. 
Peter Brída, PhD., doc. Ing. Mariana Beňová, PhD. a Ing. Katarína Jurošková poďakovali prítomným 
členom AS FEIT za hlasovanie, ospravedlnili sa a odišli zo zasadnutia. Predseda AS FEIT prof. Ing. 
Ladislav Janoušek, PhD. sa poďakoval členom vedenia za účasť. 
 
7. Návrh Výročnej správy o činnosti Akademického senátu FEIT UNIZA za rok 2024. 

 
Predseda AS FEIT prof. Ing. Ladislav Janoušek, PhD. v úvode informoval, že v zmysle § 8 odstavec 10, 
písmeno m) Štatútu FEIT, AS FEIT raz za rok podáva akademickej obci fakulty správu o svojej činnosti, 
ktorú zverejní na webovom sídle fakulty najmenej na štyri roky. Ďalej informoval, že predkladateľom 
je predseda AS FEIT a poďakoval sa Ing. Kataríne Brodňanovej za prípravu predmetnej správy. 
Následne v krátkosti informoval o hlavných udalostiach. 
V roku 2024 sa konali voľby dekana FEIT. V tejto súvislosti zasadala Volebná komisia dňa 13.03.2024 a 
samotná voľba dekana sa konala počas zasadnutia Volebného zhromaždenia 17.04.2024. V roku 2024 
sa konalo 5 riadnych zasadnutí AS FEIT, jedno hlasovanie študentskej časti AS FEIT, a jedno tajné 
hlasovanie per-rollam študentskej časti AS FEIT. V rámci riadnych zasadnutí sa okrem štandardnej 
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agendy riešilo aj ukončenie činnosti Inštitútu Aurela Stodolu v Liptovskom Mikuláši a jeho 
premiestnenie do Žiliny od 01.09.2024 a s tým súvisiace zmeny vnútornej legislatívy fakulty. Dňa 
30.09.2024 sa AS FEIT vyjadroval k vymenovaniu prodekanov fakulty a schvaľoval návrh na 
vymenovanie členov Vedeckej rady Fakulty elektrotechniky a informačných technológií Žilinskej 
univerzity v Žiline. 
 
V diskusii sa opýtal prof. Ing. Róbert Hudec, PhD. či vo Výročnej správe sú uvedené všetky členstvá 
v komisiách s údajmi o začiatku/ukončení. Prof. Ing. Ladislav Janoušek, PhD. odpovedal kladne na 
otázku. 
 
Po ukončení diskusie predseda AS FEIT prof. Ing. Ladislav Janoušek, PhD. prečítal návrh uznesenia 
k tomuto bodu a požiadal zúčastnených členov AS FEIT o aklamačné hlasovanie. 
 
Výsledok hlasovania: 

 ZA PROTI ZDRŽAL SA 

Schválenie Výročnej správy o činnosti Akademického 
senátu FEIT UNIZA za rok 2024. 

15 0 0 

 
Uznesenie 2025/10/07: AS FEIT UNIZA, v zmysle § 8 odstavec (10) písmeno m) Štatútu FEIT UNIZA, 

podáva Výročnú správu o činnosti Akademického senátu Fakulty elektrotechniky a informačných 

technológií Žilinskej univerzity v Žiline za rok 2024. 

 
 

8. Rôzne 
 
V rámci posledného bodu rokovania predseda AS FEIT prof. Ing. Ladislav Janoušek, PhD. informoval 

prítomných, že v tomto akademickom roku končia štúdium štyria členovia študentskej časti AS FEIT, 

konkrétne Ing. Pavel Stanko, Bc. Matej Sládek, Bc. Dávid Solčiansky a Bc. Adam Žiačik. Všetkým sa 

poďakoval za aktívnu činnosť v Akademickom senáte. Dvom z nich, ktorí boli prítomní na zasadnutí, 

odovzdal ďakovné listy a zaželal im veľa síl do záveru štúdia, úspešné štátne skúšky a všetko dobré v 

živote. Následne informoval, že v súvislosti s ukončením štúdia  uvedených študentov nás v úvode 

nasledujúceho akademického roku budú čakať doplňujúce voľby do študentskej časti AS FEIT. 

Ďalej prof. Ing. Ladislav Janoušek, PhD. informoval, že k 31.8.2025 zaniká FHV. Upozornil na kontrolu 

organizačnej štruktúry pracovísk, hlavne neobsadených miest. O prípadných zmenách Organizačného 

poriadku by sa hlasovalo per-rollam. 

Doc. Ing. Pavol Makyš, PhD. otvoril otázku pozvánok na AS. Navrhol zjednotiť potvrdzovanie účasti 

v MS Teams. 

Na záver predseda AS FEIT prof. Ing. Ladislav Janoušek, PhD. poďakoval všetkým zúčastneným za 

účasť a plodnú diskusiu a pani Ing. Kataríne Brodňanovej za prípravu zasadnutia.  

 
 

 
prof. Ing. Ladislav Janoušek, PhD., v.r.     Ing. Katarína Brodňanová, v.r. 

predseda AS FEIT UNIZA      tajomníčka AS FEIT UNIZA 


